

Protokoll Styrelsemöte Tidaholms Brukshundklubb

Datum: 2017-09-07
Tid & Plats: 18:30-21:00 Klubbstugan Nyled
Närvarande: Ordf. Tina Rosén Lindh
 Sekr. Jeanette Coltén Ferm
 Kassör Elisabeth Pettersson
 Övriga deltagare Maria Rothzén
 Viktoria Svensson
 Ulrica Larsson
 Håkan Jansson

Anmält Lena Lycksell, Elisabeth Enghed
Frånvaro: Pär-Anders Teike
Ers. Suppleant:

		Bordlagd	Beslut
§84	Ordförande Tina Rosén Lindh hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.		
§85	Dagordningen: Godkändes		
§86	Till protokolljusterare valdes: Vicki & Ulrika		
§87	Föregående mötes protokoll: Lästes upp, godkändes och lades till handlingarna		
§88	Frågor:		
	1) Boka föreläsare till medlemsmötet 12 okt, BPH? Vicky kollar med Beatrice Barck, om hon kan komma det tänkta datumet! OK		x
	2) Vi behöver nya kaffetermosar/ termosbehållare Jeanette beställer 1st 2,5l och 1st 3,5l när nya pengar kommit in i kassan.		x
	3) Föreläsning om problemhund med Helen Friberg-->Bonus? Beslutades att Instruktörer och Hjälpredare som håller kurs (1 år bakåt) får gå gratis. Övriga betalar ur egen ficka. Lottning om det blir platsbrist, instruktörerna har förtur. Jeanette skickar ut inbjudan och lägger ut på hemsidan.		x
	4) Ersätta tidtagningen till agility? Vicky & Maria kollar vad en ny fungerande skulle kosta och återkommer, inte akut ännu.	x	
	5) En uppsättning nr-skyltar behövs (agility) Vicky & Ulrika kollar vad de kostar	x	
§89	Rapporter:		
	a) Kassör: se bilaga -1300kr har inkommit från SF för Tinas Kennelläger. -Elis har fått ett mail som uppmanar att förlänga supporten på Visma-programmet--> Inget behov, säg upp. -Kan vi uppvakta våran kökspersonal som hjälpt till på Labbåsräiset? Elis ordnar SPA-artiklar för 300/st som varit uppskattat tidigare år.		x x
	b) Utbildning Pga snedfördelning i anmälningar har vi slagit ihop Grund och Fortsättningskursen till söndagar/ Karina Ravn. Jessica går in och tar ytterligare en valpkurs på sin tid på måndagar. Alla kurser igång!		
	c) Tävling se rapport		
	d) Tjänstehund Inget att rapportera		

Justeras 1: _____

Justeras 2: _____

e)	Agility	Labbåsräiset har gått av stapeln i helgen, bra jobbat av alla. Vicki har som tävlingsledare fått "order" från ordförande i Sagik att anmäla ang de två hundar som "rök ihop" i en bil under tävlingen. Enligt vittnen var det inte så farligt...Vicki ringer till SKK och frågar om råd Se rapport	
f)	Stugan	-	
g)	Köket	-	
h)	Plan	Ingen rapport	
i)	RUS	Ett uppfödar MH genomfört	
j)	PR-info	Ingen rapport VästgötaBladet hade med ett reportage om Labbåsräiset.	x
k)	Trivsel	förslag på trivsel kväll: 6okt, 27 okt, 17 nov eller 24 november After dog planerad till 17 nov	x
l)	SHU	-	
m)	Utställning	Inget att rapportera	
n)	Draghund	Inget att rapportera	
o)	Nosework	se rapport	
p)	Rallylydnad	se rapport	
q)	Övriga rapporter	Jeanette rapporterar att hon var på studiebesöket på Såtenäs som Försvarsutbildarna bjöd in till. Mycket ingående och intressant besök.	
§90	Skrivelser:		
a)	Inkomna	IN17012 Välkomna på Kick-Off, Språkvän, Tidaholms Kommun IN17013 Länk till Kongressprotokollen IN17014 Inbjudan till föreläsning på soldathemmet med Mikael Wallin IN17015 Påminnelse...Inbjudan till föreläsning på Mariestads BK, helg med Helen Friberg (Problemhund) samt Inbjudan till utbildning av Tävlingsinstruktörer (anmälan gått ut)	
b)	Utgående	PM till spårtävling. Inbjudan från Försvarsutbildarna.	
§91	Bordlagda frågor		
1)	Vi har fått in 8000kr från Studieförbundet som Elis inte vet för vad!		
2)	Skulle behöva en valpkurs ytterligare (5-6 delar): Se under Utb.kommitteén		
3)	Kökspersonal? Jeanette hör med sin mamma om det finns någon intresserad på t.ex. SPF		
§92	Övriga frågor:		
a)	Information träningshelgen? Lista med uppdelning av matansvar är utkommunicerad i de olika grupperna.		
b)	Information belysning. Belysningen på plan 3 är uppe och fungerar! Dom har även fixat gatubelysningen samt bytt 2 trasiga lampor på den stora planen när vi ändå hade en lift på plats. Vi borde ha någon typ av invigning med pompa och ståt. Förslag uppkom att klippa band med snitr och bubbel i samband med vårt medlemsmöte den 12 okt.		
c)	Rallyskylthållare beställda på Tassa Shop i Skövde. 30st Inga konor beställda då de var mycket dyrare än beräknat. Köpa till några på Biltema!		

Justeras 1: _____

Justeras 2: _____

d) Frågan kom upp om vi inte kunde anordna någon typ av träningstävling i Rally?

x

§93 Närmast förestående verksamhet:

Elitspårtävling

§94 Nästa möte:

12-okt

§95 Ordförande förklarade mötet avslutat kl.

Ordf. Tina Rosén Lindh

Sekr. Jeanette Coltén Ferm

Justeras 1: _____

Justeras 2: _____

Tävling

På söndag har vi vårt EKL spår med 12 startade. 2 domarlag. Mycket arbete med förberedelserna. Men vi kommer att få hjälp av agility vilket vi är mycket tacksamma för.

I oktober har vi 2 tävlingar och ett KM i Bruks.

Lag DM i Bruks kommer att vara på Tomtens BK den 11 november. Såklart så ska vi ha med ett lag. ☐

Vi har anmält 5 st till t - sekreterare utbildning. Carina Swartling blev imponerad av så många.

Tina o Elis får flika in om jag har glömt något.

Åse o Hedda har varit och tävlat Bruks SM i Skutskär där de placerade sig på en hedrande 5 e plats av 30 startande.

// Gumman

Agility

Agilityn ska ha ett utvärderingsmöte ang. tävlingen. Men hinner ju inte de före torsdag!

Tror att alla känner att de vart lite övermäktigt så vi får nog kolla på någon slags förändring till nästa år.

Vi är nog rörande överens om att vi behöver titta på någon ny tidtagning framöver.

Den lever sitt eget liv känns de som.

Behöver också fixas en uppsättning med nr-skyltar.

Detta får vi ta med i budgeten för nästa år.

Detta för nu! Kommer nog på mer innan torsdag!

Med vänlig hälsning, Vicki

Drag/

NW

Hej!

Jag har inget att rapportera från draghund.

Nose Work

Den 20:e augusti hade vi doftprov o flera av klubbens medlemmar klarade sig.

Den 22:e augusti var vi tre medlemmar som åkte till Göteborg för att delta på SNWK's extra insatta medlemsmöte. Detta på grund av att SNWK's styrelse har bjudit till en förkortad domarutbildning till SBK's domare. Det har blivit protester från övriga medlemmar eftersom det inte gått ut någon info. Utbildningen är inställd.

Ny domarutbildning är planerad våren 2018 för alla som har kunskapen som krävs.

Under hösten kommer SNWK att starta en utbildning till tävlingsledare.

Det blir en onlineutbildning. Jag o Bitte tänker gå denna utbildning.

Ev. kan vi försöka få med några till.

Den 21 oktober anordnar Bitte en inoff tävling klass 1 på Vrågården och den 18 november anordnar jag en off tävling också på Vrågården.

Hälsningar Karina

Justeras 1: _____

Justeras 2: _____

Rapport från rallylydnadskommitten

Höstens kurs har startat, 8 st glada hundar och hundägare.
Jag har äntligen fått köpa in 30 st Rallyskyltshållare!
Det blev inga konor, men kommer att köpas in på ett annat ställe.

Ann-Mari Klein
Rallylydnadskommitten

Justeras 1: _____

Justeras 2: _____